

1980

STATEMENT / DISCOURS

TITLE/TITRE	DATE OF/DE PUBLICATION
<p>* STATEMENT BY DR. MARK MACGUIGAN, SSEA, AT THE CONCLUSION OF THE 11th SPECIAL SESSION OF THE U.N. GENERAL ASSEMBLY, NEW YORK, SEPTEMBER 15, 1980: "The global negotiations and the international development strategy."</p>	September 15, 1980.
<p>* DECLARATION DE MARK MACGUIGAN, SEAE, A LA CLOTURE DE LA 11e SESSION SPECIALE DE L'ASSEMBLEE GENERALE DE L'ONU, NEW YORK, LE 15 SEPTEMBRE 1980.: "Les négociations globales et la stratégie internationale de développement."</p>	le 15 septembre 1980.
<p>* ADDRESS BY THE SSEA, DR. MARK MACGUIGAN, TO THE 35th REGULAR SESSION OF THE U.N. GENERAL ASSEMBLY, NEW YORK, SEPTEMBER 22, 1980.</p>	September 22, 1980.
<p>* ALLOCUTION DU SEAE, MARK MACGUIGAN, A LA 35e SESSION ORDINAIRE DE L'ASSEMBLEE GENERALE DES NATION UNIES, NEW YORK, LE 22 SEPTEMBRE 1980.</p>	le 22 septembre 1980.
<p>* NOTES FOR AN ADDRESS BY THE SSEA, DR. MARK MACGUIGAN, TO PARLIAMENTARIANS FOR WORLD ORDER, NEW YORK, SEPTEMBER 23, 1980: "Disarmament and development."</p>	September 23, 1980.
<p>* ALLOCUTION DU SEAE, MARK MACGUIGAN, DEVANT L'ASSOCIATION INTERNATIONALE DES PARLEMENTAIRES POUR UN ORDRE MONDIAL, NEW YORK, LE 23 SEPTEMBRE 1980: "Désarmement et développement."</p>	le 23 septembre 1980.
<p>* NOTES FOR AN ADDRESS BY THE SSEA, DR. MARK MACGUIGAN, TO THE ROYAL COMMONWEALTH SOCIETY, TORONTO, OCTOBER 9, 1980: "The Commonwealth and global development."</p>	October 9, 1980.
<p>* NOTES POUR UNE ALLOCUTION DU SEAE, MARK MACGUIGAN, DEVANT LA SOCIETE ROYALE DU COMMONWEALTH, TORONTO, LE 9 OCTOBRE 1980: "Le Commonwealth et le développement mondial."</p>	le 9 octobre 1980.
<p>* NOTES FOR AN ADDRESS BY THE SSEA, DR. MARK MACGUIGAN, TO THE UKRANIAN CANADIAN CONGRESS, WINNIPEG, OCTOBER 11, 1980: "The Madrid Conference and the defence of human rights."</p>	October 11, 1980.
<p>* NOTES POUR UNE ALLOCUTION DU SEAE, MARK MACGUIGAN, AU CONGRES DES UKRANIENS-CANADIENS, WINNIPEG, LE 11 OCTOBRE 1980: "La Conférence de Madrid et la défense des droits de la personne."</p>	le 11 octobre 1980.